

在主裡成長

「耶穌的智慧和身量，並神和人喜愛他的心，都一齊增長。」（路加福音2：52）

感恩

1. 「緬北南楂拉希望之家孤兒院」：九位孩子在去年12月完成了受洗班課程，清楚明白自己重生得救以及受洗的意義，並於2023年一月一日的主日，由緬甸福音自傳會陳信受牧師為孩子們施洗，感謝主在他們年輕生命中的帶領。在12月聖誕節期間，孩子們與曹傳道和同工，一起參與了跨教會的慶祝聖誕節聚會，有許多美好的服事，特別是孩子們藉著詩歌和舞蹈來敬拜主，感謝主使用他們。
2. 「緬北貴概聖光學校」：感謝主，12月31日是學校學年結束日，當天舉行聖誕崇



拜暨第廿九屆畢業典禮。今年中三班有十四位學生畢業，其中有一位願意進升高中部繼續學業。「傳仁」協助學校設計招生宣傳單，並在12月23日舉辦中三班家長說明會，鼓勵家長們讓子女們繼續升學，學得更充足的本職學能與就業本領。



3. 「Z傳道」：蔣弟兄從小烟酒成癮，一直想戒卻戒不掉，最近在他妻子的葬禮上，因聽到Z傳道傳講的福音，認罪悔改接受耶穌基督作他個人的救主，並已接受洗禮，歸入主的名下。信主後，烟酒都已戒成了，何等感恩！

代禱

1. 「緬北南植拉希望之家孤兒院」：求主賜智慧給院內的所有孩子，能好好學習中文和緬文學校的課程，特別是現在讀初中的孩子們，求主幫助他們預備一月份的期末考試。12月份時常停電，網路連線也時有問題，造成生活、學習和通訊上許多不便，求主幫助。



2. 「緬北貴概聖光學校」：請為中三班畢業生無論選擇就業或繼續就學代禱。2023年起，「傳仁」計劃在新的學年僅教高中部的學生，每週一至週六授課，每天上午兩堂課8:00-11:50。一年有上下兩學期，提供的課程包括：數學、英語、漢語、生物/保健/園藝、化學、物理、人文科學、聖經、電腦、會計，及其它職訓。請為新課程設計與編排，及找尋授課老師的需要代禱。請為聖光高級中學的學生招生代禱。最後，請為聖光高級中學完成校舍改善代禱，使教室無論在整潔、採光、桌椅、隔音、影音、網路都能達到適合教學與學習的環境。

3. 「Z傳道」：請為Z傳道向痲瘋康復者的後代傳福音代禱，求主開路；為痲瘋康復者互助小組，組員們靈命的成長禱告，好叫他們學習專心倚靠主；為疫情的防控及同工們的安全禱告。

請閱讀新的秋冬季「觸動」中文電子版：

https://golovefoundation.org/main/wp-content/uploads/2023/01/NL_WINTER_2022_C3.pdf

Growth in the Lord

And Jesus increased in wisdom and in stature and in favor with God and man. (Luke 2:52)

Thanksgiving

1. The Home of Hope Orphanage at Namsalup, northern Myanmar: Last December nine children took a baptism course, made sure that they had been born again through Christ's salvation, and understood the meaning of baptism. On January 1, 2023, Pastor Chen of CNEC Myanmar baptized these children. Thanks to the Lord for His guidance in their young lives. During the Christmas season, Minister Cao, along with his co-workers and the children participated in cross-church celebrations and served well in these gatherings, especially through songs and dances in praising the Lord. Thanks to the Lord for using them.



2. The Holy Light School at Kutkai, northern Myanmar: Thanks to the Lord. The last school year ended on December 31, and the school had its Christmas celebration and 29th commencement on that day. There are 14 middle school graduates and three of them are willing to continue studying in the high school division. GAL helped the school design admissions posters and hosted a meeting on December 23 for parents of the graduating class to encourage them to let their children continue studying and acquire advanced professional skills.



3. Minister Z: Brother Jiang had long been addicted to cigarettes and alcohol. He wanted to quit them but was unable to. At his wife's funeral, he heard the gospel message preached by Minister Z, repented, and accepted Jesus Christ as his personal Savior. He has been baptized in the name of the Lord. After believing in the Lord he has quit both cigarettes and alcohol. Thanks to the Lord!

Prayers

1. The Home of Hope Orphanage at Namsalup, northern Myanmar: Pray for the Lord to grant wisdom to all children in the orphanage to study well in both the Chinese and Burmese schools. In particular, pray for the Lord to help the middle school children prepare for their final exams coming in January. Last December there were recurrent power outages and internet connection issues, causing inconveniences in their lives, learning, and communication. May the Lord help relieve those problems.



2. The Holy Light School at Kutkai, northern Myanmar: Please pray for recent middle school graduates' employment and education. Starting in 2023, GAL will be teaching only high school students. There will be classes from 8:00 to 11:50 every morning Monday through

Saturday. There will be two semesters in a year offering courses in math, English, Chinese, Biology/Health/Gardening, chemistry, physics, humanities, the Bible, computers, accounting, and other vocational skills. Please pray for new course designs, arrangements, and recruitment of teachers. Please also pray for the Holy Light High School to recruit students. Lastly, please pray for improvement of the school facilities, including cleanliness, lighting, desks, chairs, soundproofing, video/audio quality, and network connection, so that the classrooms will be suitable for teaching and learning.

3. Minister Z: Please pray for the Lord to make ways for Minister Z to evangelize the descendants of the recovering lepers. Pray for the recovering lepers to form small support groups and to grow spiritually so that they can learn to rely on the Lord wholeheartedly. Pray for the control of the pandemic and for the safety of coworkers.

Please read new fall & winter issue of Go and Love newsletter Touching Lives:

https://golovefoundation.org/main/wp-content/uploads/2023/01/NL_WINTER_2022_E3.pdf